
 

 

 
 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

PROTOKOLL  
Idrettsstyrets møte nr. 22, 14. og 15. mars 2023 (2021 - 
2023)/Oslo (Olympiatoppen/Ullevål Stadion) 
 
 
Deltok:  
Berit Kjøll, Vibecke Sørensen, Sondre Sande Gullord (bortsett fra sakene 209, 210, 211, 212, 
213, 214, 215, 216, 217, 218 og 2019), Ole R. Jørstad, Astrid Strandbu (på Teams sak 220), 
Elisabeth Faret, Erik M. Unaas, Zaineb Al-Samarai, Sara Stokken Rott (bortsett fra sak 220), 
Kristin Kloster, Astrid Uhrenholdt Jacobsen og Åsmund Sæbøe. 
 
Meldt forfall: Marco Elsafadi og Sebastian Henriksen.  
 
Fra administrasjonen: Nils Einar Aas, Finn Aagaard og Magnus Sverdrup (referent). 
 
Presidenten åpnet idrettsstyremøte nr. 22 (2021-2023), 14. mars 2022 kl. 10.00.  
 
Møtet var vedtaksført. Sakene ble behandlet i en noe annen rekkefølge enn i saklisten. 
 
Det var ingen habilitetsinnsigelser knyttet til sakene som lå til behandling. 
 

 

Sak 209: Godkjenne innkalling, sakliste, protokoller og referater  

Vedtak: 

1. Innkallingen ble godkjent. 

2. Saklisten ble godkjent. 

3. Idrettsstyret godkjente protokollen fra idrettsstyremøte nr. 19 (2021-2023), 18.-19. 

januar 2023.  

4. Idrettsstyret godkjente protokollen fra idrettsstyremøte nr. 20 (2021-2023), 2. 

februar 2023.  

5. Idrettsstyret godkjente protokollen fra idrettsstyremøte nr. 21 (2021-2023), 1. mars 

2023.  

6. Idrettsstyret tok protokollen fra kontrollutvalgets møte nr. 11 (2021-2023), 31. 

januar 2023 til orientering. 



 

 

7. Idrettsstyret tok protokollen fra kontrollutvalgets møte nr. 12 (2021-2023), 13. 

februar 2023 til orientering.   

8. Idrettsstyret tok protokollen fra kontrollutvalgets møte nr. 13 (2021-2023), 23. 

februar 2023 til orientering.   

9. Idrettsstyret tok referatet fra presidentskapets møte 16.-17. januar 2023 til 

orientering. 

10. Idrettsstyret tok referatet fra presidentskapets møte 10. februar 2023 til orientering. 

11. Idrettsstyret tok referatet fra presidentskapets møte 16. februar 2023 til orientering. 

12. Idrettsstyret tok referatet fra presidentskapets møte 7. mars 2023 til orientering. 

 

 

Sak 210: Årsregnskap 2022   

Generalsekretæren innledet til saken. 

 

NIFs økonomisjef, Anita Pelsholen, gjennomgikk det offisielle regnskapet som avlegges i tråd  

med regnskapslovens bestemmelser, samt at aktivitetsregnskapet ble kommentert.  

 

Idrettsstyret fikk før styremøtet tilsendt revisjonsrapport nr. 33, datert 14. mars 2023, til 

orientering. 

 

Årsregnskapet viser et årsresultat (underskudd) på kr 2,2 millioner.   

 

NIFs revisor Deloitte, representert ved Torgeir Dahle og Elsie Tjeransen, oppsummerte  

revisjonen av NIFs årsregnskap 2022. Det er avgitt revisjon i henhold til regelverket, og det 

er avgitt en ren revisjonsberetning. 

 

Administrasjonen fratrådte møtet og revisor møtte idrettsstyret alene. Revisors konklusjon  

vedrørende revisjonen for 2022 er at det avgis en ordinær revisjonsberetning, og at det ikke  

er avdekket vesentlige feil eller vesentlige mangler knyttet til noter eller tilleggsopplysninger. 

 

Vedtak: 

1. Idrettsstyret godkjente årsregnskapet for 2022 som viser et 

årsresultat (underskudd) på kr 2,2 millioner.    

 

2. Idrettsstyret gjorde følgende disponeringer av egenkapitalen og årsresultatet for 

2022:  

• 7,2 millioner kroner tilføres den frie egenkapitalen.    

• 1,3 millioner kroner tilføres de øremerkede midler til vedlikehold av Idrettens 

hus.  

• 7,5 millioner kroner disponeres av de øremerkede midler til digitalisering.  

• 0,2 millioner kroner disponeres av de øremerkede midlene til idrettens hus (egne 
lokaler/leiekontrakter).  

• 0,4 millioner kroner disponeres av de øremerkede midlene til rettslige prosesser.  

• 3,9 millioner kroner disponeres av de øremerkede midlene til oppfølging av 

strategi- og organisasjonsutvikling (SOU).  

• 0,8 millioner kroner disponeres av de øremerkede midlene til pågående 
prosjekter.  

• 1,4 millioner avsettes til Sunn Idrett.  

• 0,7 millioner avsettes til kompetansetiltak for Idrettens Regnskapskontor.   

 

 



 

 

Sak 211: Styrets Årsberetning 2022  

Vedtak: 

Idrettsstyret vedtok styrets årsberetning for 2022. 

 

 

Sak 212: Idrettstinget 2023 – Innkomne forslag fra organisasjonen  

Generalsekretæren innledet til saken. 

 

Organisasjonssjef Ole-Anders Stensen orienterte videre i saken. 

 

NIF har mottatt 32 innkomne forslag til Idrettstinget 2023 fra særforbund og idrettskretser. 

Idrettsstyret må avgi en uttalelse til alle forslagene. I sak 207, i møte nr. 21 (2021-2023), 1. 

mars 2023, ga idrettsstyret «… generalsekretæren mandat til å følge opp de innkomne 

forslagene til Idrettstinget 2023 i henhold til fremlagte oversikt og innspill i møtet». 

Idrettsstyret vedtok at NIF skulle gå i dialog med 16 forslagsstillere.  

 

Av de 32 forslagene, presenterte generalsekretæren i dette styremøtet (nr. 22, 2021-2023) en 

vurdering og forslag til idrettsstyrets uttalelse for seks av disse. Idrettsstyret tok fremlagte 

forslag til vurderinger og uttalelser til orientering, og gav sine innspill. 

 

Etter hvert som de øvrige innkomne forslagene er vurdert, og en eventuell dialog med 

forslagsstiller er fullført, vil generalsekretæren komme tilbake til idrettsstyret med forslag til 

flere uttalelser. 

 

Vedtak: 

1. Idrettsstyret tok fremlagte forslag til vurderinger og uttalelser til orientering, og 

gav sine innspill til disse.  

2. Generalsekretæren kommer tilbake til idrettsstyret med reviderte forslag til 

uttalelser i styremøtet 12. april 2023. 

 

 

Sak 213: Idrettstinget 2023 – Mulige lovendringsforslag  
Juridisk sjef i NIF, Henriette Hillestad Thune, innledet til saken. 
 
Idrettsstyret besluttet i møte nr. 19, 18.-19. januar 2023, sak 191, å foreslå endring av NIFs 
lov §§ 2-5 (2), 3-4 (1) t) og u), 4-1 (2), 4-4, 4-5, 5-12, 10-1, 10-2, 10-4, 10-6 og 10-7 til 
Idrettstinget. Forslagene er publisert på NIFs hjemmeside.  
 
Med ref. til sak 191 i styremøte nr. 19 (2021-2023), 18.-19. januar 2023, skulle 
generalsekretæren komme tilbake til idrettsstyret på enkelte andre mulige lovendringer. 
Disse ble gjennomgått og diskutert av idrettsstyret. 
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret tok oppsummeringen av spørreundersøkelsen til idrettslagene til 
orientering, og ba generalsekretæren komme tilbake til styret 12. april med forslag 
til oppfølgende tiltak for å imøtekomme de behov idrettslagene har adressert i 
undersøkelsen, samt informere særforbund og idrettskretser om hovedfunnene i 
spørreundersøkelsen.    

2. Idrettsstyret tok evalueringen av prøveordningene til orientering, og ba 
generalsekretæren komme tilbake til styret 12. april med forslag til oppfølgende 
tiltak etter dialog med Norges Studentidrettsforbund og Norges 



 

 

Bedriftsidrettsforbund, samt informere særforbund og idrettskretsene om 
hovedfunnene i evalueringen.   

3. Idrettsstyret tok evalueringen av NIFs påtalenemnd til orientering, og ba 
generalsekretæren komme tilbake til styret 12. april med et forslag til en 
suspensjonsbestemmelse for NIFs påtalenemnd, og forslag til endring av NIFs 
sanksjonsregelverk § 1-7, samt informere særforbund og idrettskretser om 
hovedfunnene i evalueringen.   

4. Idrettsstyret ba generalsekretæren komme tilbake til styret 12. april med et forslag 
til endring av NIFs lov § 3-6.   
 

 
 
Sak 214: Midlertidig endring i NIFs sanksjonsregelverk 
Advokat i NIFs juridiske avdeling, Tord Jordet, innledet til saken. 
 
WADC artikkel 16 sier at det er de internasjonale særforbundene, som inkluderer dyr i sine 
idretter, som skal etablere og implementere antidopingregler for dyrene som deltar.  
Reglene fremgår derfor ikke av WADC og derfor heller ikke av antidopingreglene gitt av NIF 
basert på WADC.    
 
Sakene må derfor behandles etter NIFs lov sanksjonsregelverk. Det er Norges Rytterforbund 
(NRYF) som skal implementere Det internasjonale rytterforbundets (FEI) regler.   
 
Det er nødvendig med en endring av sanksjonsregelverket som gir særforbund anledning til å 
benytte NIFs domsorganer til behandling av saker om doping og ulovlig medisinering av dyr, 
forutsatt at det aktuelle særforbundets regelverk legges til grunn for behandlingen. 
 
Etter NIFs lov § 1-5 kan et enstemmig idrettsstyre vedta midlertidige lovendringer når 
særlige hensyn tilsier det. Slike lovendringer skal gjelde til neste Idrettsting. Det er et behov 
for å kunne behandle saker som gjelder doping av hest i samsvar med regelverk gitt av FEI, 
også før Idrettstinget 2023 kan vedta en permanent endring av sanksjonsregelverket. Dette 
utgjør et særlig hensyn som tilsier at en midlertidig lovendring kan gis og at man ikke kan 
vente til Idrettstinget 2023.  
 
NIFs lovutvalg hadde ingen merknader i sin behandling av endring i NIFs sanksjonsregelverk 
§ 1-2 (5). 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret vedtok, med umiddelbar ikrafttredelse, midlertidig endring i NIFs 
sanksjonsregelverk § 1-2 (5), jf. NIFs lov § 1-5 (2), slik at ny lovtekst nå lyder:  
 
«For doping og ulovlig medisinering av dyr kan et særforbund fastsette egne regler for 
saksbehandlingen og reaksjoner når dette er krav fra det internasjonale særforbundet. 
Idrettsstyret kan godkjenne at særforbund benytter NIFs domsorganer til behandling av 
slike saker, forutsatt at det aktuelle særforbundets regelverk legges til grunn for 
behandlingen. Idrettsstyret kan sette vilkår for godkjenning.»    
 

 

Sak 215: Søknad om etablering av nasjonalanlegg for vektløfting 

Idrettspresidenten innledet til saken. 

 

Seniorrådgiver Torstein Busland orienterte videre. 

 



 

 

Norges Vektløfterforbund (NVF) ønsker å etablere et nasjonalanlegg for vektløfting i Førde.   

Det er Kulturdepartementet (KUD) som tildeler nasjonalanleggsstatus innenfor 

spillemiddelordningen. NIF innstiller på hvilke anlegg som skal få status som nasjonalanlegg 

og ifølge retningslinjene er det seks kriterier dette skal vurderes opp mot. 

 

Idrettsstyret diskuterte viktigheten av at NIF i tiden fremover tar aktivt del i diskusjonene om 

nasjonalanleggsordningen som sådan. 

 

Det ble understreket at et slikt anlegg må innfri de krav som de respektive internasjonale 

særforbundene stiller for å kunne avholde internasjonale konkurranser og mesterskap.  

 

Vedtak: 

1. Idrettsstyret vedtok etter søknad fra Norges Vektløfterforbund å innstille til 

Kulturdepartementet på at Førde Arena skal bli nasjonalanlegg for vektløfting.  

2. Idrettsstyret forutsetter at arenaen innfrir krav til å avholde internasjonale 

mesterskap. 

 

 

Sak 216: Innspill til endringer i spillemiddelregelverket 2023  

Seniorrådgiver Torstein Busland innledet til saken. 

 

Kulturdepartementet (KUD) fastsetter årlig tilskuddssatser og andre retningslinjer for 

spillemiddelordningen. NIF er invitert til å komme innspill senest 1. april hvert år.  

 

Idrettsstyret sluttet seg til generalsekretærens vurderinger og anbefalinger i saken, slik de 

fremkommer av endelig vedtak. 

 

Vedtak: 

1. Idrettsstyret vedtok at NIF, i tråd med NIFs innspill til ny nasjonal anleggsplan og 

Idretten skal – flere og bedre anlegg, foreslår at alle anleggstyper skal ha en 

tilskuddssats tilsvarende minimum 25 prosent av «normal anleggskostnad» og at 

isanlegg, idrettens aktivitetshus og tilleggsarealer til idrettshaller skal ha en 

tilskuddssats tilsvarende 40 prosent av «normal anleggskostnad» for 

anleggstypen.   

2. Idrettsstyret vedtok videre at pressområdetillegget økes fra 15 til 30 prosent av 

tilskuddssatsen.  

3. Generalsekretæren ble gitt fullmakt til å forslå konkrete tilskuddssatser basert på 

prinsippene i vedtakets punkt 1.  

 

Sak 217: Ekstra spillemiddelsøknad 2023  

Leder samfunnskontakt og idrettspolitikk i NIF, Frida Blomgren, innledet til saken. 

 

Bakgrunnen for saken er at finansministeren har varslet at det vil bli gjort en justering av 

statsbudsjettet for 2023 for å kompensere for økt pris- og lønnsvekst i større grad.  

 

NIF fikk ved spillemiddeltildelingen for 2023, ikke kompensert fullt ut for pris- og 

lønnsvekst. 

 

På denne bakgrunn sluttet idrettsstyret seg til generalsekretærens forslag om å sende en 

ekstra spillemiddelsøknad for inneværende år, hvor det søkes om kompensasjon på lik linje 

med statlige virksomheter. 



 

 

Vedtak: 

1. Idrettsstyret vedtok å sende en ekstra spillemiddelsøknad for 2023 for å kompensere 

for høy pris- og lønnsvekst.   

2. Idrettsstyret ba generalsekretæren utarbeide en søknad som sendes 

Kulturdepartementet i mars måned slik at den kan behandles i forbindelse med 

hovedfordelingen av spillemidler i april/mai.  

 

 

Sak 218: Utredning søknad Special Olympics World Winter Games og Special 

Olympics Norgesleker 2024 

NIFs assisterende generalsekretær, Else-Marthe Sørlie Lybekk, innledet til saken. 

 

En arbeidsgruppe har siden høsten 2022 jobbet med en vurdering, som også inneholder en 

konsekvensanalyse, knyttet til spørsmålet om det skal søkes om å få tildelt Special Olympics 

World Winter Games innen 2033. Samtidig, og i henhold til tingvedtaket fra 2021, skulle 

gruppa også utarbeide en offensiv plan for hvordan idrettstilbudet for mennesker med 

utviklingshemming kan forbedres. 

 

Arbeidet er nå ferdigstilt i en rapport, der arbeidsgruppa kommer med sine anbefalinger og 

forutsetninger som bør legges til grunn i det videre arbeidet. Rapportens innhold ble 

presentert for idrettsstyret. 

 

Arbeidsgruppas anbefaling vedr. mulig søknad om Special Olympics World Winter Games til 

Norge, er som følger: 

• Arbeidsgruppa anbefaler at NIF arbeider videre med en søknadsprosess for å få 

tildelt Special Olympics World Winter Games, og at forutsetningene som 

arbeidsgruppa peker på legges til grunn i det videre arbeidet. 

 

Videre pekte arbeidsgruppa i denne sammenheng på ulike forutsetninger for det ovennevnte: 

• Arrangementet må forankres bredt, både i idretten (særforbund og idrettskretser) 

og hos myndigheter og beslutningstakere. 

• Det må utarbeides et bedre tallgrunnlag for arrangementet der det må komme 

tydelig frem hvilke finansielle krav som stilles til arrangør. 

• Finansiering må sikres i en tidlig fase, enten gjennom sponsorer og/eller midler fra 
det offentlige. Idretten kan ikke bære dette arrangementet alene, og det må komme 

nye friske midler inn. 

• Kartlegge muligheten for å se på et arrangement med flere arrangørbyer. 

• Norsk idrett må videreutvikle trenings- og konkurransetilbudet til målgruppen 
utviklingshemmede, og samtidig heve arrangørkompetansen. 

• Norsk idrett må bygge kompetanse om målgruppen, øke oppmerksomhet og 
bevisstgjøre ulike aktører både innad i norsk idrett, hos sponsorer, media og hos 

myndigheter lokalt, regionalt og nasjonalt.  

 

Idrettsstyret fikk også presentert en prosjektbeskrivelse for Special Olympics Norgesleker 

2024, som foreslås som en del av planen for hvordan idrettstilbudet til målgruppen kan 

videreutvikles. Dette er i tråd med forventninger fra Special Olympics International til NIF, 

som forvalter rettighetene til Special Olympics i Norge.  

 

Det foreslås at Special Olympics Norgesleker gjennomføres som en pilot i 2024 under 

forutsetning av at særforbundene støtter det. NIF har i budsjettet for 2023 satt av ressurser 

til prosjektet Special Olympics Norgesleker 2024. Det jobbes parallelt med finansiering 



 

 

gjennom søknad til stiftelser og samarbeid med næringsliv. Videre arbeid med dette 

prosjektet avhenger av ekstern finansiering og erfaringer med pilotprosjektet. 

 

Idrettsstyret understreket verdien av å styrke arrangementstilbudet for målgruppen, 

herunder mtp. Norgeslekene og integrering av arrangementer for funksjonsfriske og 

utviklingshemmede. Det er svært viktig å få på plass gode nasjonale arrangementsarenaer for 

målgruppen. 

 

Vedtak: 

1. NIF vil i samarbeid med aktuelle organisasjonsledd tilrettelegge for at Special 

Olympics Norgesleker arrangeres i mars 2024. Erfaringer med arrangementet vil 

brukes i det videre arbeid med å utvikle aktivitets- og konkurransetilbudet til 

målgruppen. 

2. På bakgrunn av arbeidsgruppas rapport om mulighetene for å arrangere et 

fremtidig Special Olympics World Winter Games i Norge, ble generalsekretæren 

bedt om å komme tilbake til styret med en vurdering av de økonomiske og 

administrative konsekvensene for NIF av anbefalingene og hva som kan være en 

realistisk prosess, innen utgangen av 2023. 

 

 

Sak 219: Økonomi som barriere 

Idrettspresidenten innledet til saken, og viste til sak nr. 89 i styremøte nr. 9 (2021-2023), 15. 

og 16. mars 2022. 

 

Seniorrådgivere i NIF, Linda Hamiwe Jacobsen og Håvard Øvregård orienterte videre i 

saken. 

 

Siden saken ble behandlet i idrettsstyret i mars 2022 (ref. ovennevnte styresak), har Norge 

opplevd en sterk prisøkning og pandemien har slått ulikt ut vedr. denne tematikken i norsk 

idrett. Tilbakemeldinger fra organisasjonen tyder på at økonomi som barriere har utviklet seg 

til å bli en enda større utfordring. 

 

Fra administrasjonens side, registreres det at flere særforbund jobber godt og målrettet med 

dette spørsmålet. Alt i alt er det en positiv utvikling på hvordan de ulike idrettene jobber med 

problemstillingen sett over perioden fra 2018 til 2022. 

 

“Krafttak for mangfold og inkludering” er et viktig verktøy for idretten i arbeidet med 

økonomi som barriere. 

 

Det har vært avholdt en rekke møter med ulike departementer i saken. 27. mars 2023 vil det 

bli avholdt et eget møte med Kulturdepartementet for å diskutere oppfølgingen av de 100 

mill. som er øremerket idrettslagenes arbeid med å inkludere barn og unge i sine aktiviteter. 

NIF er blitt bedt om å koordinere innspillene fra idretten til denne ordningen. 

 

Videre fikk idrettsstyret en orientering om NIFs arbeid med oppfølgingen av 

Fritidserklæringen. Det oppleves fra administrasjonens side at NIFs innspill til dette arbeidet 

blir godt ivaretatt. 

 

Idrettsstyret understreket behovet for løsninger som er så ubyråkratiske og lite 

stigmatiserende som mulig.  

 



 

 

Idrettsstyret ønsker at det fremlegges en liknende redegjørelse om ett års tid. 

 

Vedtak: 

Idrettsstyret tok generalsekretærens fremleggelse i saken til etterretning, og sluttet seg til 

det pågående arbeidets prioriteringer i oppfølgingen av idrettsstyrets vedtak i sak nr. 89 

«Økonomi som barriere» i idrettsstyremøte nr. 9 (2021-2023), 15.-16. mars 2022. 

 

Sak 220: Orienteringer 

A) Internasjonal orientering 

Leder av NIFs styresekretariat, Magnus Sverdrup, orienterte om utviklingen i 

RUS/BLR/UKR-saken siden sist saken ble belyst i idrettsstyret. 

 

IOC-medlem og idrettsstyremedlem Kristin Kloster orienterte om IOCs håndtering av 

saken. IOC-medlem og leder av NIFs utøverkomité, Astrid Uhrenholdt Jacobsen, 

orienterte om oppfølgingen av denne saken fra utøversiden.  

 

Idrettsstyret understreket at det er viktig at utøverne kan bidra i debatten, uten fare 

for å bli ufordelaktig behandlet for sine synspunkter. 

 

Generalsekretæren vil legge frem en ny sak for diskusjon vedr. RUS/BLR/UKR i 

styremøtet 12. april 2023. 

 

B) Status Krafttak for mangfold  

Idrettsstyret fikk i denne saken en skriftlig orientering om status i «Krafttak for 

mangfold» relatert til hver av leveransene på dette arbeidet. 

 

 

C) Oppfølging av vedtak fra ordinært og ekstraordinært idrettsting 2021 

Leder for organisasjonsutvikling i NIF, Ole-Anders Stensen, orienterte idrettsstyret 

om status i oppfølgingen av vedtakene som ble fattet på det ordinære og det 

ekstraordinære idrettstinget i 2021.  

 

Totalt er det snakk om 45 vedtak, hvorav 23 lovendring og 22 øvrige vedtak. 

 

D) Status Flyktningmidlene  

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om status i arbeidet med økonomiske midler 

til flyktningarbeidet ifm. krigen i Ukraina.  

 

Per februar 2023 har NIF støttet 104 idrettslag/idrettsråds aktivitetstilbud for 

flyktninger med til sammen 5 036 893 kroner.  

 

På grunn av det store påtrykket av søknader, søker NIF nå om ytterligere midler fra 

IMDi, fra Utlendingsdirektoratet og fra Gjensidigestiftelsen. 

 

 

E) Statsbudsjettinnspill 2024 

Leder for samfunnskontakt og idrettspolitikk i NIF, Frida Blomgren, orienterte i 

saken. 

 

NIF har tre hovedinnspill til Statsbudsjettet for 2024: 

1.Rettighetsfestet merverdiavgiftskompensasjon 



 

 

2.Flere og bedre anlegg 

3.Fjerne flere barrierer for deltakelse i idrett 

 

Innspillet er sendt til 10 departementer i forkant av Regjeringskonferansen, og vil bli 

sendt til alle stortingsrepresentantene. Innspillene vil bli fulgt opp med møter 

gjennom hele 2023. 

 

Idrettsstyret understreket viktigheten av at idrettskretsene må jobbe godt inn mot 

sine respektive stortingsbenker i denne saken. 

 

 

F) Status i NIF/NOK-arbeidet 

Leder av NIFs styresekretariat, Magnus Sverdrup, orienterte idrettsstyret om status i 

arbeidet med å følge opp tingvedtaket knyttet til samorganiseringen av NIF/NOK.  

 

Det vil bli gitt en ny redegjørelse i idrettsstyremøtet 12. april 2023.  

 

 

G) Regjeringens handlingsplan for kjønns- og seksualitetsmangfold 

(2023-2026) 

Seniorrådgiver innen verdiarbeid i NIF, Håvard Øvregård, orienterte i saken. 

 

Den nye handlingsplanen for kjønns- og seksualitetsmangfold ble presentert 17. 

februar i år.  

 

NIF opplever at idrettens innspill har blitt lyttet til og inkludert i denne 

handlingsplanen, og at dette harmoniserer godt med idrettens eget arbeid på 

området. 

 

Det forventes et tett samarbeid med Kulturdepartementet, Bufdir og Udir videre i 

denne saken. 

 

 

 

H) Oppfølging av politiattestordningen 

Seniorrådgiver innen verdiarbeid i NIF, Håvard Øvregård, orienterte i saken. 

 

Idrettsstyret fikk en orientering om NIFs oppfølging av politiattestordningen opp mot 

Justisdepartementet. Her har Innlandet idrettskrets spilt en sentral rolle. 

 

Det er bekreftet fra Justisdepartementet at Politidirektoratet skal utrede nødvendige 

endringer i politiattestordningen. 

 

Fra NIFs side oppleves det nå en positiv fremgang i dette viktige arbeidet. 

 

 

I) Idrettens kvinnedag 8. mars 2023 

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om hvilke aktiviteter og initiativ som ble 

gjennomført i samarbeid med andre organisasjonsledd i forbindelse med 

Kvinnedagen 8. mars. 

 



 

 

 

J) Status omstilling av NIFs sentrale organisasjon 

Generalsekretæren innledet til saken. Leder av HR og Kultur i NIF, Marianne Kirknes 

Stenslet, orienterte videre. 

 

Generalsekretæren fikk i styremøte nr. 18 (2021-2023), 13. desember 2022 en 

fullmakt til å endre og gjøre nødvendige grep for omstilling av NIF. Herunder 

restrukturering og prioritering av oppgaver og tjenester, samt andre 

effektiviseringstiltak. 

Idrettsstyret fikk en orientering om status i dette omstillingsarbeidet. 

Generalsekretæren påpekte at de gjennomførte tiltakene har konsekvenser med tanke 

på tilgjengelige ansattressurser i NIF sentralt. Idrettsstyret understreket i den 

forbindelse at det må være en høy grad av bevissthet rundt hva ulike vedtak vil kreve 

av administrative ressurser.’ 

 

K) Henvendelser fra ulike organisasjonsledd 

Idrettsstyret ble orientert om henvendelser som har kommet til NIF/idrettsstyret fra 

hhv. Idrettskretsenes Samarbeidsutvalg, Nordland idrettskrets, Trøndelag 

idrettskrets, Viken idrettskrets, Tennisforbundet, Bedriftsidrettsforbundet og 

Vektløfterforbundet, og om hvordan disse har blitt, og vil bli, fulgt opp.  

 

L) World Winter Student Games 

NIF har blitt skriftlig informert om arbeidet som Norges Studentidrettsforbund og 

Lillehammer kommune har iverksatt med tanke mulighetene for ev. å søke om World 

Winter University Games.  

 

Idrettsstyremedlem Ole R. Jørstad orienterte idrettsstyret nærmere om dette.  

 

 

Sak 221: Eventuelt 

• NIFs utøverkomité:  
Utøverkomiteen skal arrangere valg på ny komité. Det jobbes fra komiteens leder med 

å få kontakt med særforbundene med tanke på å få fremmet kandidater og å få sendt 

ut informasjon på en effektiv måte. Det var enighet om at idrettsstyrets medlemmer 

skal kontakte de særforbundene de har et kontaktansvar for, for å forsøke å få dette på 

plass. Det er også et ønske fra Utøverkomiteen at styret får behandlet en sak om IOC 

Athletes Declaration i nærmeste fremtid.  

 

 

 

Det ble avholdt Åpen Time for organisasjonen og for media torsdag 16. mars. 

 

Neste ordinære idrettsstyremøte er 12. april 2023.  

 

  

 


